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Zadeva: Svetniško vprašanje - neobravnava  poročila NO za leto 2021                                                                                                                                     

 

V skladu z 98. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL, posredujem g. županu sledeče ustno svetniško 

vprašanje oziroma pobudo: 

 

Zakaj mestni svet ni obravnaval poročila nadzornega odbora za leto 2021, ki ga je NO posredoval 

MOL 6.12.2022 ? 

 

Vsako leto smo obravnavali zaključno poročilo nadzornega odbora za preteklo leto. Poročila o nadzoru 

za leto 2021, ki ga je NO posredoval MOL za leto 2021 dne 6. decembra 2022 in je tudi zaključno poročilo 

mandatnega obdobja 2018 -2022 v sestavi imenovanih članov nadzornega odbora, pa ne. Danes bomo 

obravnavali zaključno poročilo za obdobje 2022. Predsednik nadzornega odbora g. Franc Slak, ki je bil 

predsednik več mandatov NO, je s tem poročilom tudi zaključil svoje delo v mestnem svetu in svetniki 

nismo imeli priložnosti, da se mu zahvalimo za njegovo korektno dolgoletno sodelovanje. 

 

Nadzorni odbor je  v letu 2021  pregledal porabo proračunskih sredstev projektov, ki odmevajo v javnosti 

in so bile razprave tudi v mestnem svetu: 

1. garažna hiša pod Tržnico 

2. povezovalna cesta v Gameljnah od gramoznice do Dunajske ceste 

3. sklenjene nove pogodbe, anekse na področju JZP 

4. povezovalni kanal CO 

5. obnova Plečnikovega štadiona itd 

 

Nadzorni odbor je podal 15 priporočil oziroma predlogov, nekateri so po mojem mnenju zelo korektni in 

pravilni, ne strinjam pa se z točko predloga 10., da naj MOL izvaja maksimalni pritisk na državne organe 

glede pridobitev soglasij. 

 

Člani nadzornega odbora v pretekli sestavi so opravili svoje delo, bili tudi nagrajeni, vendar poročilo ni 

bilo obravnavano, 

  

Zato sprašujem MOL, zakaj se mestni svet ni seznanil s tem poročilom? 

 

Prosim za ustni odgovor, hvala in lepo pozdravljeni 

                                                                                                                  Sever Ksenija l.r. 

                                                                                                                  Mestna svetnica 


